
 

 

    Kristdemokraterna  

 

Interpellation 

Till Hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Tommy Berger 

 

 

Mödravård 
 

Sedan 2015 pågår en satsning på kvinnors hälsa och det har gjorts ett flertal 

nationella överenskommelser i syfte att förbättra förlossnings- och eftervården 

för kvinnor. Samtidigt råder det stor brist på barnmorskor i nästan hela landet.  

 

I slutet av september i år kunde vi läsa i lokalmedia att det återigen är möjligt 

för nyförlösta att göra efterbesök i Bollnäs. Att nyblivna föräldrar kan göra 

kompletterande besök efter sin förlossning även i Bollnäs är verkligen positivt 

och något som underlättar för de boende i Bollnäs med omnejd.  

 

 

Jag vill gärna ha svar på följande frågor: 

 

 Hur har vi använt de medel som i överenskommelsen 2015 var till för 

satsningar på en förbättrad förlossningsvård och insatser för kvinnors 

hälsa?  

 

 Vilken kompetens bemannar den nyöppnade avdelningen i Bollnäs och 

hur ser bemanningen ut i södra Hälsingland, är övrig verksamhet i södra 

Hälsingland tillgodosedd med kompetens som krävs?  

 

 Är bemanningen av barnmorskor tillgodosedd i övriga länet? 

 

 Hur arbetar vi i Region Gävleborg med rekrytering av barnmorskor?  

 

 

 

Jennie Forsblom 

Kristdemokraterna i Region Gävleborg 
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